
 

 Comissió seguiment CASC ANTIC 
 
 
Data: 26 de abril de 2022 
Lloc:  Centre Cívic Convent Sant Agustí 
Hora:  18:30h 

Assistents: 
Presidenta:  
      

Consellers: 
Andrés Perez( Bcn Comú - Conseller Casc Antic);; Julia Barea (C's); Jordi Callejo (ERC), Laura Cruz 
(ERC). 

Serveis, equipaments, tècnics o ponents:  
Natàlia Matesanz( Tdb-CascAntic) 

Assistents representants d’entitats: 
J. Jové (Fundació Comtal); A. Capdevila (Esquitx), A.Justo (AAVV Casc Antic)  

Veïnat a títol individual:  
A. Marin  

Ordre del dia: 

01. Proposta Contingut proper Consell de Barri del Casc Antic del 22 de febrer de 2022: 

- Punt Informatiu:  

- Punt Deliveratiu/Monogràfic:    Situació de la Gent Gran al Casc Antic i accions comunitàries 

 03. Torn obert de paraula per recollir propostes i/o recolzament a la proposta inicial.   

 

Es pot consultar l'acta del consell de barri anterior a:  

https://ajuntament.barcelona.cat/ciutatvella/sites/default/files/plenari/actes/acta_220222.pdf 

  

Desenvolupament de la sessió: 

- El conseller dona la benvinguda als membres de la comissió de seguiment. 
  

- S’informa que des de l’equip de govern es porta la proposta de poder tractar el tema de la 
Gent Gran, ja que és un tema que ha sortit en les darreres comissions de seguiment. I que 

Acta de: 

https://ajuntament.barcelona.cat/ciutatvella/sites/default/files/plenari/actes/acta_220222.pdf


 

després de la pandèmia, en que la situació de la gent gran ha estat centre d’atenció, un 
grup de veïns ens han fet arribar la seva preocupació al respecte, ens semblava interessant 
poder exposar quines son les accions comunitàries que hi ha en relació a aquest col·lectiu, i 
veure quines noves propostes poden aparèixer. 
 
Tot i així, s’aclareix que són els membres de la comissió de seguiment que tenen la darrera 
paraula: 

 
03 TORN OBERT DE PARAULA 

 
- J.J. també hem recollit d’altres propostes en comissions de seguiment: soroll, 

terrasses, via laietana, el solar dels jutjats, infància (que ja es va tractar en un consell 
de barri). 
En el punt informatiu es podria tractar el desplegament de la nova contracta de 
neteja. 

- A.M. També voldríem saber com està el tema de les terrasses COVID 
- Conseller: el podríem tractar al punt informatiu: els criteris per valorar la continuïtat 

de les concedides. 
- A.M. també volia consultar sobre la contracta de neteja, si està previst el canvi de 

cotxes, perquè són molt sorollosos. 
- A.C. el tema de l’afluència turística podria ser un punt? Entenc que és una entrada de 

diners per la ciutat, però és molt desordenat, desorbitat.. S’ha tornat a no poder 
caminar, hi ha molts grups organitzats, en bici,.. no hi ha una manera de regular-ho? 

- A.J. el tema de les bicicletes turístiques, cada vegada n’hi ha més... 
- A.M. les bicis taronges i blanques, que les deixen a tot arreu. Es pot? 
- Conseller: ho podem tractar, és un problema local i global. 
- A.J. Sorolls, botellades... 
- Conseller:  hi ha molts problemes relacionats amb el turisme difícils de solucionar des 

de l’àmbit local. 
- A.C. el tema de l’habitatge, des que han tret la regulació ha tornat a pujar... 
- J.J Quan parleu de Gent Gran, que proposeu? 
- Conseller: després de la pandèmia, és una realitat del casc antic, hi ha molta gent 

gran amb soledat. Hi ha moltes entitats històriques i xarxa de treball comunitari. 
Després dels 2 anys que hem posat la gent gran al centre. Podem fer un diagnòstic 
sobre la situació de la gent gran . Aprofitar la construcció del Casal de Gent Gran a 
Mestres Casals Martorell. Hi ha un grup de veïnes pensant en fer alguna acció per la 
gent gran. Poder fer un diagnòstic conjunt i propostes conjuntes.  

- L.V. Entenc que voleu convidar a participar els usuaris del casal, perquè són els 
protagonistes. 

- Conseller: Si, convidar els usuaris, entitats, taula de gent gran,... 
- A.M. què podem fer nosaltres que no estigui fet? Com ho voleu treballar? 
- J.V. Al Consell de Gent Gran ho tracten, per això he comentat que la gent gran vol dir 

la seva.. 
 
 
 
 



 

S’Acorda tractar el tema: situació/foto com està la gent gran al Casc Antic 

- Entitats / treball comunitari 
- Iniciatives comunitàries 
- Propostes 

En el punt informatiu: 

- Desplegament contracte neteja 
- Terrasses COVID 

 

 
    
    

Es tanca sessió a les 19:30h.  


